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I přes chladné počasí se malí hrkači o letošních Velikonocích scházeli poctivě.
Na fotografii při zastavení u křížku v Dědině.

Z hlohoveckého koštu
Tradiční místní výstavu vín uspořá−

dala ZO Českého zahrádkářského svazu
o velikonoční neděli 23. března v sále
kulturního domu. Předsedou výstavy byl
Cyril Michalica a garantem Ing. Drahomír
Míša. Degustace vín proběhla o týden dříve
v pětadvaceti komisích.

Návštěvníci, kterým ochutnávku zpří−
jemňovala cimbálová muzika Longa, si mohli
vybrat  z 519 bílých a 257 červených vín.

To, že letošní mimořádně teplý rok byl
pro vinaře opravdu úspěšný se projevilo
vysokým hodnocením mladých vín. Většina
nejlépe oceněných vín byla ročníku 2007.
Šampionem výstavy mezi bílými víny se stalo
Chardonay, výběr z hroznů, pana Jakuba
Baránka z Břeclavi a stejný vinař se radoval
i ze šampiona mezi  červenými – zvítězil jeho
Cabernet Moravia. Nejlépe hodnoceným
vínem hlohoveckých vinařů se stalo Ruland−
ské šedé, výběr z hroznů, od Buriánků.

Rok 2008 v investicích
Zatímco se vedení obce v úvodu loňského roku zabývalo řešením úniku finančních prostředků z rozpočtu obce kvůli financování odvodu a

čištění splaškových vod, na prahu roku 2008 již nemusí Hlohovec počítat se žádnými  výdaji  do kanalizace. Loňský rozpočet obce navíc zatížily
investice do rekonstrukce čerpacích stanic a dalších technických úprav kanalizace, kterou převzala do správy společnost Vodovody a kanalizace
Břeclav a.s. Letos nás, Bohu dík, už nic takového nečeká. Hlavními investičními záměry, které jsou čitelné v rozpočtu obce schváleném zastupitelstvem
na veřejném zasedání dne 13. března 2008 (více dnes na str. 2), je především příprava lokality K Hraničnímu zámečku pro přeložku vysokého napětí,
parcelaci a vybudování kompletních inženýrských sítí pro stavební pozemky. Dalším významným investičním záměrem je posílení tlakových
poměrů vody v částech Na kopci a v Šulaperku. Složitá jednání o výstavbě  automatické tlakové stanice, hlavně systému financování této  nevyhnutelné
investiční akce již několik měsíců vede člen rady JUDr.Pavel Kašník, kterému se zároveň podařilo vyřešit letitý problém legalizace neexistujícího
vodovodního řádu Na Kopci a nezkolaudovaného vodovodu na ulici Valtická. Starostka obce připravila  pro letošní rok několik projektů a žádostí
o finanční příspěvky z fondů Evropské unie a různých nadací a fondů. Vybudování parkoviště u Kulturního domu připravil JUDr. Pavel Kašník,
a to včetně dotace z Jihomoravského kraje ve výši 400.000,− Kč, která nám již byla potvrzena. Ve spolupráci s naším duchovním otcem – panem
farářem Jiřím Grmolcem připravil člen RO JUDr. Pavel Kašník žádost o dotaci na kompletní rekonstrukci elektroinstalace v kostele sv. Bartoloměje
a v současné době intenzívně vyjednává o jejím schválení. Zastupitelstvo obce se k podílu obce na této investici přihlásilo schválením návrhu
finančního daru ve výši 130 000,− Kč. Starostka obce se spolu s JUDr. Pavlem Kašníkem zabývala také významným podnětem člena ZO pana
Josefa Drobiliče o nebezpečí pro děti při vjezdu do obce v sousedství areálu TJ Sokol. Po složitých jednáních s náměstkyní hejtmana Jihomoravského
kraje Ing.Arch.Annou Procházkovou se podařilo získat příslib, že v průběhu letošního léta bychom se mohli dočkat zpomalovacího zařízení
na příjezdu z Lednice, a to bez jakékoliv finanční spoluúčasti naší obce. V rozpočtu obce jsou zakotveny finanční rezervy na dobudování
a rekonstrukci komunikací, další drobné investice na místním hřbitově. Bylo podáno několik dalších drobných projektů, o nichž se rozepíšeme
příště, kdy bude možné sdělit, zda a v jaké výši budou finančně podpořeny ze zdrojů mimo obecní rozpočet. Ve schváleném rozpočtu pro rok 2008
figuruje i částka 100 000 korun na dokončení závlahového systému v areálu TJ Sokol. Bližší vysvětlení k této částce najdete v rozhovoru s předsedou
TJ Sokol Antonínem Koryčánkem na str. 11. Rozpis závazných ukazatelů rozpočtu si můžete přečíst na webových stránkách naší obce
www.hlohovec.cz (úřední deska/rozpočty).      − JaV −
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Stručně z 9. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hlohovec
konaného dne 13. 3. 2008

bod 1.   Kontrola plnění usnesení z předešlých
zasedání Zastupitelstva obce – Starostka obce ve
stručnosti shrnula úkoly, které byly splněny a popsala
v krátkosti postup při jejich plnění. Např., že schválené
příspěvky byly zaslány, pojištění zaplaceno, prodeje
pozemků byly uskutečněny, dodatek ke smlouvě
s církví Římskokatolickou o finančním daru byl také
vypracován. Pouze zadání inženýrské činnosti na
vybudování ATS nebylo provedeno, z důvodu proza−
tímního nepřevedení vhodného pozemku pro tento
záměr do vlastnictví obce. − Zastupitelé vzali zprávu
starostky o plnění usnesení z předešlých ZO na
vědomí..
bod 2.  Zpráva o hospodaření Obce Hlohovec za
rok 2007 – podklad pro vypracování státního
závěrečného účtu – Zprávu o hospodaření měli
všichni zastupitelé k dispozici dopředu k prostudo−
vání, proto z řad přítomných nebyly připomínky a
dotazy.− Zastupitelé vzali hodnotící zprávu na vědomí.
bod 3.  Příspěvek na provoz příspěvkové
organizace Základní škola a Mateřská škola
Hlohovec na rok 2008 – Starostka přítomným
zastupitelům přednesla žádost ZŠ a MŠ Hlohovec o
příspěvek na provoz na rok 2008, který ředitelka
školy vyhodnotila na částku 1.050.000,−Kč. Nejprve
se touto žádostí zabývala Rada obce Hlohovec, která
doporučila ponechat výši příspěvku ZŠ a MŠ Hlohovec
stejnou, jako v loňském roce, tedy 900.000,−Kč
s tím, že případný nedostatek financí bude dořešen
během roku rozpočtovým opatřením. Slovo dostala
také přítomná ředitelka ZŠ a MŠ Hlohovec, paní
Mgr. Hana Sítková, která objasnila skutečnosti,
kterými se řídila při tvorbě žádosti. Oznámila, že
rozhodnutí o výši příspěvku respektuje a zdůraznila,
že v žádném případě nedochází k plýtvání, a že
zvýšení příspěvku je z důvodu zvyšování provozních
nákladů neustálým zdražováním energií, ale také
zvýšením kvalifikace a stárnutím pedagogického
sboru. − Starostka dala poté  hlasovat o schválení
příspěvku na provoz příspěvkové organizaci ZŠ a
MŠ Hlohovec na rok 2008 ve výši 900.000,−Kč.
Výsledek hlasování: 15 – 0 – 0.
bod 4. Příspěvek na činnost občanským
sdružením na rok 2008. Starostka vždy přednesla
v krátkosti žádosti každé z žádajících organizací a
poté vyzvala přítomné k diskusi. Jako první zazněla
žádost TJ Sokol Hlohovec, která splňovala všechna
zadaná kritéria a nebyla nijak zvlášť diskutována.
Jen z řad zastupitelů zazněla připomínka, aby
bylo splněno účelové využití tohoto příspěvku. −
Starostka tedy dala hlasovat o schválení
příspěvku na činnost občanskému sdružení TJ Sokol
Hlohovec na rok 2008 ve výši 250.000,−Kč. −

Výsledek hlasování: 15 – 0 – 0.
Jako druhá zazněla žádost dechové hudby
Večerka, která také splnila požadované prvky.
Dechová hudba Večerka chce příspěvek použít na
nákup nové zvukové aparatury. − Starostka dala
hlasovat o schválení příspěvku na činnost občan−
skému sdružení Slovácká dechová hudba Večerka
na rok 2008 ve výši 25.000,−Kč. − Výsledek hlasování:
15 – 0 – 0.
Jako třetí a poslední podaná žádost byla žádost
občanského sdružení Hlohovčané, která by byla
použita na pořádání kulturních akcí v obci Hlohovec.
K této žádosti se rozpoutala bohatá debata, při které
zazněly názory jednotlivých zastupitelů se závěry, že
by se mělo změnit personální obsazení ve vedení
občanského sdružení. Pan Kašník vyslovil názor, že
by pro schválení příspěvku ruku zvedl pouze s tím,
že OS uhradí všechny dosud nevyrovnané závazky.
Na to vyzval pan Sítek starostku obce, která je členkou
výboru OS Hlohovčané, aby přiblížila a osvětlila danou
situaci v OS. Ta se ujala slova a potvrdila, že spolupráce
s vedením sdružení je těžká, a že by bylo potřeba
provést změny. Jako poslední zazněl názor, že obec
by měla příspěvek poskytnout až tehdy, když se
stane OS Hlohovčané v očích zastupitelů důvěry−
hodnějším. − Starostka dala poté hlasovat o schválení
příspěvku na činnost občanskému sdružení
Hlohovčané na rok 2008 ve výši 25.000,−Kč.
Výsledek hlasování: 0 – 11− 4. Příspěvek nebyl
schválen.
bod 5. Rozpočtové opatření č. 6 provedené Radou
obce Hlohovec dne 28.12.2007 – Starostka předala
slovo místostarostce paní Garčicové, která přítom−
ným přednesla a objasnila změny v rozpočtu, které
byly provedeny Radou obce Hlohovec na konci
loňského roku. Bez dotazů a připomínek se přešlo
k hlasování. − Starostka dala hlasovat o schválení
rozpočtového opatření č. 6. − Výsledek hlasování:
15 – 0 – 0.
bod 6. Rozpočet obce Hlohovec na rok 2008 –
Zpracovaný rozpočet měli zastupitelé spolu s poz−
vánkou dopředu k dispozici. Starostka předala slovo
opět místostarostce p. Garčicové, která vysvětlila, že
při tvorbě rozpočtu vycházela z čísel loňského roku.
Během jednání byly diskutovány některé paragrafy
výdajů, u kterých byly provedeny ještě nějaké drobné
úpravy a přešlo se k hlasování. − Starostka
dala hlasovat o schválení vyrovnaného rozpočtu
obce Hlohovec na rok 2008, v celkové výši
11.456,8 tis. Kč − Výsledek hlasování: 15 – 0 – 0.
bod 7. Rozpočtový výhled na léta 2009 − 2011 –
Místostarostka p. Garčicová osvětlila přítomným
složení rozpočtového výhledu na léta 2009 – 2011.
Během tohoto bodu jednání se rozpoutala poměrně
ostrá výměna názorů z řad zastupitelů k investičního
záměru obce, a sice vytvoření lokality pro stavbu
rodinných domů v ulici K Hraničnímu zámečku.
Zásadní otázkou je spolufinancování inženýrských
sítí obcí a budoucích majitelů pozemků v této lokalitě.
Pokud by noví majitelé neplatili cenu pozemků v plné
výši se započítáním ceny inženýrských sítí, mohl by
v rozpočtu vzniknout schodek ve výši 4 mil. Kč, který
by se citelně odrazil v dalším vývoji obce. S takovýmto
postupem rezolutně nesouhlasí zastupitel pan Sítek.
Jeho názor je takový, že by si lidé měli zaplatit plnou
cenu za tyto pozemky. Paní Garčicová  vysvětlila, že
zatím není známa přesná cena inženýrských sítí v této
lokalitě a otázka financování bude na Zastupitelstvu
projednána, až bude možné bavit se o přesných
částkách. Rozpočtový výhled ani nepodléhá
schvalovacímu procesu, protože je jen velmi hrubým
odhadem skutečnosti. Při tvorbě výhledu bez pro−
jednání budoucích investic proto počítala s horší
variantou. − Zastupitelé rozpočtový výhled na léta
2009 – 2011 vzali na vědomí.
bod 8.  Úplatný převod nemovitostí z vlastnictví
obce Hlohovec, v k.ú. Hlohovec do vlastnictví
jiných osob:
a) pozemek p.č. 850/2 o výměře 130 m2 , zahrada,
panu Mojmíru Navrátilovi, bytem Hlohovec,

Chalupky 103, nad sklepem, který užívá, za cenu
40,−Kč/m2

b) pozemek p.č. 828/2 o výměře 329 m2, zahrada
a pozemek p.č. 831/4 o výměře 378 m2, zahrada,
panu Janu Kašníkovi, bytem Hlohovec, Na kopci
70, na kterých má vinici a drobnou stavbu, za
cenu 40,−Kč/m2. Z řad zastupitelů zazněla připo−
mínka, že v sousedství pozemku p.č. 828/2 je
plánováno rozšíření hřbitova, na což by kupující,
pan Kašník měl brát zřetel.
c) pozemek p.č. 848/2 o výměře 136 m2, zahrada,
panu Radomilu Bergauerovi, bytem Hlohovec,
Lednická 461, nad sklepem, který užívá, za cenu
40,−Kč/m2.
d) pozemek p.č. 843/2 o výměře 49 m2, zastavěná
plocha a pozemek p.č. 844/2 o výměře 113 m2,
zahrada, panu Janu Štěpánkovi, bytem Hlohovec,
Lípová 264, nad sklepem, který užívá, za cenu
40,−Kč/m2 .
Všechny úplatné převody pozemků byly dostatečně
prodiskutovány na předcházejících zasedáních. −
Výsledek všech jednotlivých hlasování: 15 – 0 – 0.
k bodu 9. Záměr úplatného převodu nemovitostí
z vlastnictví obce Hlohovec, v k.ú. Hlohovec do
vlastnictví jiných osob:
    a)  pozemek p.č. 811 o výměře 169 m2,
zastavěná plocha v lokalitě Na kopci −  Rada obce
tento záměr prodeje zadala prošetřit  komisi stavební
a životního prostředí, která dala k tomuto záměru
kladné stanovisko. Dále se o tomto záměru nedisku−
tovalo a přešlo se k hlasování. − Výsledek hlasování:
15 – 0 – 0.

b)  pozemek p.č. 846/1 o výměře 38 m2,
zastavěná plocha, pozemek p.č. 846/2 o výměře
13 m2, zastavěná plocha a pozemek p.č. 845/2 o
výměře 106 m2, zahrada, v lokalitě vedle hřbitova
– V případě těchto pozemků se jedná o pozemky
nad zemním sklepem občanů Hlohovce, proto Rada
obce tento záměr podpořila a zastupitelé také neměli
námitek. − Výsledek hlasování: 15 – 0 – 0.

c)  pozemek p.č. 689 o výměře 37 m2, ostatní
plocha v lokalitě Šulaperk – stejná situace jako
u předchozího pozemku. − Výsledek hlasování:
15 – 0 – 0.

d) pozemek p.č. 1701/2 o výměře 54 m2,
zahrada a pozemek p.č. 1702 o výměře 397 m2,
zahrada v lokalitě U rybárny – Rada obce se tímto
záměrem zabývala dvakrát se závěrem, že by tyto
pozemky nedoporučovali k prodeji, neboť za zmiňo−
vanými pozemky je pozemek patřící pozemkovému
fondu. Důvodem je to, že tyto pozemky leží v zóně
k výstavbě a mohl by zde do budoucna vyvstat prob−
lém s přístupem. K tomuto záměru se rozpoutala
debata, do které se zapojili také žadatelé, kteří byli
přítomni na jednání. Obec se pokusí o pozemek
patřící pozemkovému fondu zažádat, aby byl pře−
veden do vlastnictví obce. Poté se může daný záměr
projednat znovu. − Zastupitelstvo obce tento bod
jednání z programu vyňalo.

e) pozemek p.č. 313/2 o výměře 30 m2,
ostatní plocha v ulici Ke kostelu – V případě tohoto
záměru se jedná o kousek dvora připadajícího
k nemovitosti občana Hlohovce. Bez dotazů.
Výsledek hlasování: 15 – 0 – 0.

f)  pozemek p.č. 900 o výměře 172 m2,
zastavěná plocha v ulici Na kopci – Starostka
uvedla, že v tomto případě se jedná o obnovenou
žádost z minulých let. Pozemek byl konečně převeden
do vlastnictví obce a tudíž se může o záměru jednat.
Rada obce tento záměr podpořila na základě šetření
komise stavební a životního prostředí. Uvedený
pozemek se nedá nijak vhodně využít a navíc se
jedná o pozemek nad sklepem občanů Hlohovce. −
Výsledek hlasování: 15 – 0 – 0.
bod 10. Úplatný převod nemovitostí do vlastnictví
obce Hlohovec, v k.ú. Hlohovec:

a) pozemek p.č. 616/5 o výměře 403 m2,
ostatní plocha a pozemek p.č. 616/6 o výměře
270 m2, ostatní plocha, ve vlastnictví paní Ludmily
Lípové, bytem Hlohovec, U sadů 130, za 40,−Kč/
m2 – Jedná se zde o proluku mezi rodinnými domy
v ulici U sadů, která by se dala do budoucna využít
např. na umístění inženýrských sítí. Zastupitelé neměli
námitky. − Výsledek hlasování: 15 – 0 – 0.

PronašeklientyhledámerodinnédomyapozemkyvHlohovciajehookolíSchmidtrealitys.r.o.poboèkaBøeclav,tel.608

PronašeklientyhledámerodinnédomyapozemkyvHlohovciajehookolíSchmidtrealitys.r.o.poboèkaBøecav,tel.608335
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SCHMIDT
R E A L I T Y

Pro naše klienty

hledáme rodinné domy

a pozemky v Hlohovci

a jeho okolí

Schmidt reality s.r.o.

pobočka Břeclav,

tel. 608 335 547

www.schmidt-reality.cz

V ý l e t
Vážení spoluobčané, je tomu více než rok, co jsem se odhodlal přispět

svým článkem do našeho „občasníku“. Mimo jiné jsem v článku upozorňoval
na chování NÁS řidičů při vjezdu do naší obce. Domnívám se, že tento problém
se nejen nezlepšil, ale ještě se zvětšil. Jsem velikým propagátorem radikálního
omezení rychlosti na těchto našich komunikacích. Zlepšující se ekonomická
situace obyvatel nese s sebou i daleko větší možnosti pořizování výkonné
techniky, aut i motocyklů. To však neznamená, že dobrá technika = její rozumné
používání. Snažím se v této obci žít tak, abych nepůsobil svým chováním
spoluobčanům nějaké omezení. Doufám, že se mi to do dneška dařilo. To samé
očekávám též od svých spoluobčanů. Byla krásná předjarní neděle, a tak jsme
vyrazili s rodinou na cyklistický výlet. Celý den jsme se snažili „nemotat“
na frekventovaných silnicích. Závěrečný úsek křižovatka u lesa − benzínka jsme
jeli po silnici. Byla s námi moje pětiletá dcera. A teď si představte – od Hlohovce
se řítí „vytočená motorka“. Leknutí bylo obrovské. Motorka se u lesa otočila
a s řevem proletěla znovu kolem nás. Andulce se strachy brada třepala ještě
u večerníčku. Já, který se denně kolem techniky motám a jsem na ni zvyklý, jsem
jistotu na kole ztratil. A teď jsem byl pro změnu vytočený já. Já se snažím vědomě
nikoho neomezovat a to samé čekám od ostatních. Protože se bojím hlavně
o děti jak moje, tak ostatní odmítám se bát a se strachem pohybovat po Hlohovci.
Kdo řídí cokoliv na silnici ví, že i při slušném chování je k maléru velmi blízko.
Se zmíněnými motorkáři jsme si problém vyříkali, chlapsky jsem je požádal o více
ohledu. Jsou mladí, horkokrevní a mnohdy si problémy ani neuvědomují,
a doufám, že i oni se pokusí o větší ohleduplnost. Ale byl bych nerad. kdyby se
tento problém svezl na ně, protože oni jsou jen zlomek povozu na našich
příjezdovkách. Měli bychom se všichni podívat v prvé řadě každý na svůj dvorek
a „kdo bez viny, hoď kamenem“. Zastupitelé, které jste si zvolili, se snaží tento
problém řešit, ale ať bude výsledek jakýkoli, bude stát finanční prostředky, které
jsme mohli použít na jiné problémy naší obce. A to už se týká všech obyvatel
nejen těch, kteří bydlí bezprostředně u hlavních příjezdových cest. Nebojte se
mluvit se svými zástupci, které jste si zvolili a trvejte na tom, aby VAŠE názory a
podněty, nejenom k dopravě, nezůstaly bez odpovědi. Tento článek není o
tom, zda někdo jel tak nebo jinak. Je to pokus připomenout nám, že ohleduplnost
ke svému okolí by měla být jedna z těch lepších vlastností každého z nás.

 Drobilič Josef, Pastýr

b) pozemek p.č. 928/1 o výměře 1056 m2,
ostatní plocha a pozemek p.č. 932 o výměře 66
m2, zastavěná plocha z vlastnictví společnosti
LESY ČR, s.p., Přemyslova 1106/19, 501 68,
Nový Hradec Králové – V případě tohoto záměru
se vyjádřila členka zastupitelstva paní Michalicová,
která je zaměstnancem společnosti LESY ČR. Všem
přítomným objasnila situaci, ve které figuruje problém
s katastrálním úřadem. Ředitelství Lesů ČR řeší po−
třebnost zmiňovaných pozemků a také jejich prodejní
cenu. − Starostka dala hlasovat o schválení záměru a
úplatného převodu  pozemků z důvodu provádění
parkových úprav na předmětných pozemcích. −
Výsledek hlasování: 15 – 0 – 0.
bod 11.  Pronájem pozemku p.č. 982 o výměře
89 m2, zastavěná plocha a nádvoří a pozemku
p.č. 984 o výměře 2 200 m2, zahrada společnosti
Alka, se sídlem Hlohovec, Dolní konec 484, za
cenu 16 700,−Kč za rok se dvěmi půlročními
splátkami – Starostka přednesla zájem pana Kašníka,
který je spolumajitelem stavební firmy. Tato firma by
předmětné pozemky využívala pro účely uskladnění
materiálu. V neposlední řadě bude využití těchto

pozemků zdrojem příjmu obce. − Výsledek
hlasování: 14 – 0 – 0. Pan Kašník byl vyloučen
z hlasování.
bod 13. Různé k projednání
a) Diskuse k tabulce vedlejších nákladů ze strany
obce na údržbu sportovního areálu. Tuto tabulku
vypracovala účetní obce paní Kašníková ve spolupráci
se zaměstnancem obce panem Janem Vlkem.
Celkové vedlejší náklady byly vyčísleny na cca
200.000,−Kč. Tuto částku zpochybnil přítomný
zastupitel pan Koryčánek, který je zároveň předsedou
TJ Sokol Hlohovec. Ohledně nákladů na údržbu hřiště
se rozpoutala velmi ostrá debata.
Zastupitelstvo obce uložilo místostarostovi panu
Antonínu Koryčánkovi vypracovat návrh zefektivnění
správy sportovního areálu TJ Sokol Hlohovec.
b) V druhém bodě různého se pan Kašník vrátil
k rozpočtu na rok 2008, a sice k paragrafu 3399,
výši tohoto plánovaného výdaje odůvodnil
následovně: po zjištění, že „charůpek“ potřebný při
pořádání kulturních akcí je již nepoužitelný bude
potřeba pořídit něco nového. Rada obce se tímto
problémem zabývala a doporučuje koupit tzv. „party

stan“, který by byl mobilní a využitelný na spoustu
jiných akcí, než jen např. pořádání hodků a hodů.
Zastupitelé toto vzali na vědomí a vyslovili souhlas
s pořízením „party stanu“.
c) Jako další starostka zastupitelům popsala
podpisovou akci na podporu pana Marxe z Jevišovky,
aby se mohl stát zástupcem chorvatské menšiny
v ČR a s tím související věci, např. připravovaný
Chorvatský den, který by měl proběhnout v červenci
letošního roku nebo výměnné pobyty dětí našich a
chorvatských atd.
d) Pan Sítek také nakousl záměr pana J. Hajdy začít
se stavbou rodinného domu v lokalitě nad hřbitovem,
kam by si samozřejmě musel sám dotáhnout sítě.
Pan Sítek tím chtěl naznačit všem přítomným, že by
to nebyla špatná myšlenka a měla by se ze strany
obce vyvinout nějaká podpora tohoto nápadu. Tak
by se vytvořila další lokalita pro výstavbu.
e) Na závěr různého si vzala slovo přítomná ředitelka
ZŠ a MŠ Hlohovec, paní Mgr. Hana Sítková a
poděkovala zastupitelstvu za schválený příspěvek na
provoz škol a za vstřícnost k dalšímu dofinancování
činnosti z důvodu potřebnosti.

Z   d o p i s ů   o b č a n ů
Hlohovčané sami sobě
Vzhledem k tomu, že tento soutěžně zá−

bavný pořad měl velkou odezvu a byl velmi
kladně hodnocen, rozhodl jsem se, že tuto
akci i letos zopakuji. Jen na dokreslenou,
vybralo se na dobrovolném vstupném asi
5600 Kč a náklady byly asi 1100 Kč. Zbytek
dostaly hlohovecké děti na pořádání svých
akcí a aktivit. Letošní „Hlohovčané“ budou
v sobotu 8. listopadu. Uspořádal jsem anketu,
ve které 150  spoluobčanů odpovídá na dvacet

otázek. Soutěžící, kteří budou z řad organizací
myslivci, fotbalisté, zahrádkáři, Petrklíč a
Hlohovčané, budou tipovat ze tří možností,
jak odpovídali naši spoluobčané a jaká máme
přání. Každá organizace za svého člena dá
do soutěže nějaký věcný dar. Vstupné bude
opět dobrovolné a výtěžek dostanou zase
hlohovecké děti. Letošní soutěžně zábavný
pořad bude úplně jiný jako ten loňský. Stále
máme z čeho čerpat. Bude tam vystupovat
celá řada našich spoluobčanů. Úplná novinka
bude, že před vlastní produkcí a výstavou

toho, co naši spoluobčané umí udělat, tam
bude ochutnávka kulinářských, cukrářských,
vinařských, popřípadě jiných výrobků, které
hlohovčané umí udělat. Bude to formou tak
zvaného „Švédského stolu“, kde si bude moci
každý dle libosti vzít něco k ochutnání.

Pokud budete ochotni i vy něčím přispět,
a nebo víte kdo něco takového umí, nechte mi
kontakt na OÚ nebo na tel. 732 132 982.

Všechny příspěvky jsou dobrovolné a
bezplatné. Doufám, že letošní divácká účast
bude větší jako ta loňská. Jménem všech
účinkujících vás co nejsrdečněji zvu na tuto
ojedinělou akci.

Radkovič Fr.

Poznámka redakce: CD se záznamem pořadu Hlohovčané sami sobě si stále můžete zakoupit na OÚ za 100,− Kč.

eclav,tel.608335547www.schmidt-reality.cz
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Ředitel Českého centra v Budapešti PhDr. Evžen Gál v rozhovoru
s doktorkou matematických věd rozenou Znamenákovou.

Ona ta vzdálenost ani tak velká není; je to jako
z Hlohovce do Prahy. A přece jen je to obrovský kus cesty
pro člověka, který ji urazil se svými grafickými pracemi.
Cesta, po silnici trvající tři hodiny, se v tomto případě
proměnila na nejméně třicet let života. Mezi tím bylo spousta
jiných zemí a měst, kde milovníci umění mohli vidět
a obdivovat grafické práce pana Vladimíra Znamenáka, ale
o tom jsme už psali.

Pan Vladimír Znamenák pracuje a tvoří řadu let v naší
obci, a jak sám říká, je tu spokojený a také to, že Hlohovec
tak nějak k němu patří. Ve své úsměvné příhodě připomíná,
že jeho otec přišel na masarykovu výzvu do Poštorné v roce
1934 jako četník ze středního Slovenska. Do poštorenského
okrsku patřil i Hlohovec, kde se svými kolegy dělali
pravidelné kontroly. Pochopitelně v té době se jezdilo na
kolech s puškou na rameni, a tak není divu, že na jaře roku
1935 si cestu z Hlohovce na stanici v Poštorné chtěli zkrátit
přes zamrzlý rybník. Předjarním sluníčkem zeslabený led se
prolomil a četnická patrola čítající dva příslušníky se pořádně
vykoupala. A jak z vyprávění „starenky“ a „starečka“ ví, už
se nesušili na stanici v Poštorné, ale u Matěje Bartolšice,
sedláka z Charvátské Nové Vsi, číslo popisné 34 (dnes dům,
před nímž stojí žlutá brička), kde se pak o rok později,
v dubnu 1936, jeho dceři Marii pan Znamenák narodil.

Ale vraťme se k Budapešti. Moravský jih popsal, jak přišlo
k tomu, že pan Znamenák vystavoval v Českém centru
při Velvyslanectví ČR v Maďarsku. My bychom vám chtěli
jen trochu tuto výstavu přiblížit. Celá výstava byla nainstalo−
vána ve dvou sálech nádherné secesní budovy na ulici Rósza,
kousíček od Andrássyho třídy uprostřed Budapešti.
Na vernisáž přišlo téměř sto lidí, z nichž 32, jak dokládají
podpisy na vystavené pamětní listině, byli maďarští Zname−
náci. Svým vystoupením ji zpestřil přední maďarský umělec

Z Hlohovce do Budapešti

– herec budapešťského divadla Pelsöczy László, původním
jménem také Znamenák, jehož otec ze strachu před naciona−
listickými pogromy v třicátých letech minulého století si
své jméno změnil. V maďarštině je toto slovanské jméno těžce
vyslovitelné i dost exotické. A ti všichni mohli vidět a viděli
takovou retrospektivu  životního grafického díla umělce,
který v mnoha svých pracích z poslední doby zachytil
i scenérie z naší obce – sklepy, kostel, řadu domů a jiných
hlohoveckých zákoutí.

O vernisáži a výstavě napsala vedoucí kulturních aktivit
této instituce Mgr. Eszter Láng toto, cituji: „…já osobně si
myslím, že vernisáž a výstava byla a je absolutní úspěch.“

Můžeme ji věřit už proto, že dost často máme možnost
vidět a obdivovat, např. v naší škole, práce tohoto známého
umělce a výtvarného pedagoga. Máme možnost posoudit
i jeho pedagogickou činnost ve prospěch hlohoveckých dětí.
A tak blahopřejeme k úspěchu a přejeme řadu podobných
výstav i na jiných místech v Evropě.

Od března letošního roku umožňuje novela zákona
č. 37/2003 Sb. zvýšit maximální odměnu neuvolněným
členům zastupitelstva, členům rady obce i místostarostům.
Starostka obce připravila na jednání zastupitelstva obce
konané dne 13. 3. 2008 dodatek č. 5, kterým by se mohl
zvýšením těchto odměn změnit dodatek č. 4 vnitřní směrnice
č. 1/2003, jíž byly v roce 2006 Zastupitelstvem obce
schváleny zásady pro výpočet odměn za výkon funkcí. Člen
Rady obce JUDr. Pavel Kašník oznámil v rámci diskuse

Odměny jsou beze změny
k tomuto bodu jednání názor všech členů zastupitelstva
kandidujících za ODS tyto odměny nezvyšovat. Důvodem je
výše rozpočtu, v němž je těžké najít dostatek finančních
prostředků na řadu nutných investic i pokrytí nákladů např.
s provozem školských zařízení.

Tento názor našel u členů ZO podporu a bod byl vypuštěn
z programu jednání. Odměny zastupitelů, členů Rady
obce i místostarostů tak zůstávají beze změny.

−JaV −
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-  geodetické práce -  geografické informační systémy
-  pozemkové úpravy -  geometrické plány a vytyčení pozemků

telefon/fax: 519345700     e-mail: skrecek@prvni-zeme.cz

Zahájili sezónu volbou
stárků

V sobotu 19. ledna zahájily  Obec Hlohovec a hloho−
vecká Slovácká chasa letošní společenskou sezónu
tradičním krojovým plesem s volbou stárků na rok 2008.

V bohatě krojovými součástkami a obrazem krojované
chasy vyzdobeném kulturním domě se shromáždili mnozí
krojovaní, a to nejen mladí, ale také mužáci a některé
ženy. Mládež poctivě za několik týdnů nacvičila Moravskou
besedu, kterou bez předchozí zkoušky zatančila zcela bez
chyb a k velké radosti svých patronek Sylvy Vlašicové,
Bohumily Polachové a Libuše Michalicové. Dvě hodiny
před tímto slavnostním vkročením do společenské sezóny
2008 totiž v Hlohovci a Valticích poznamenal poslední
přípravy na účast na společenské zábavě výpadek
elektrického proudu. Mládež a účastníci plesu tak byli
nuceni dooblékat se  při svíčkách a baterkách. O to více
pak potěšil velmi pěkný program a dobrá návštěvnost
tohoto prvního plesu sezóny. K dobré náladě přispěla také
dechová hudba Legrúti.

 O půl noci bylo předáno loňskými stárky stárkovské
právo dvěma nově zvoleným stárkům, a to Karlu Vlašicovi
a Janu Bartošíkovi, kteří vystřídali Jožku Bartošíka a
Lukáše Kurku.

  Jana Vlková
(Fotografie I. Garčicová)

Tradiční ples sportovců uspořádali fotbalisté v pátek
8. února. K tanci i poslechu pro 170 platících návštěvníků
hrála dechová hudba Mistříňanka. Hlavní cenu v tombole,
automatickou pračku, vyhrála slečna Jitka Jankovičová.
Čtyři ceny z hlavní tomboly připadly i našim spoluobčanům,
kteří se plesu sice nezúčastnili, ale lístek do tomboly si
zakoupili v předprodeji. Ceny si však vyzvedly pouze

O půlnoci byli chasou zvoleni noví stárci pro rok 2008
 − Karel Vlašic a  Jan Bartošík.

Na snímku při slavnostním zvedání a přípitku.

Moravskou besedu nacvičily s chasou paní Bohumila
Polachová, Libuše Michalicová a Sylva Vlašicová.

Z hlavní výhry se na letošním fotbalistickém plese radovala
slečna Jitka Jankovičová.

PLES SPORTOVCŮ

paní Faltýnková, paní Vlková
a paní Bartolčicová.

Poslední cena zůstala ne−
vyzvednuta a byla použita v tom−
bole Discoplesu.

Výbor TJ děkuje všem, kteří
takto podpořili činnost TJ Sokol
Hlohovec.    A. Koryčánek
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A to hned dvakrát. V letošní plesové sezoně jsme totiž
uspořádali plesy rovnou dva.

Ten první byl zvláště  slavnostní již samotným názvem −
1.školní reprezentační ples, pořádaný ve spolupráci se ZŠ
Lednice, který se konal 25.ledna. Bylo již potřeba navázat
přetrženou nit v tradici školních plesů a ještě více se touto
cestou spřátelit s naší spádovou školou v Lednici. K tanci a
poslechu hrála DH Večerka. Zahájení plesu patřilo
předtančení polonézy, kterou zatančili žáci devátých tříd, k
nimž patří i naši absolventi, pod vedením paní učitelky
Chrástkové. Součástí programu byla rovněž ukázka
společenských tanců a nechybělo ani jedničkové sólo. Na
objektivní známkování dohlížel s úsměvem jak pedagogický
sbor z Hlohovce, tak z Lednice. O bohatou tombolu se za−
sloužili všichni místní podnikatelé i z blízkého okolí. Patří jim
tímto velký dík. Poděkování touto cestou rovněž směřuje i
ke všem rodičům našich žáků, kteří nás svou účastí přišli na
ples podpořit. Pevně věřím, že v příštím roce se nás sejde
ještě mnohem více.

Jako bonus od DH Večerka jsme obdrželi nabídku zahrát
nám zcela zdarma na našem tradičním maškarním plese.
Maškarní ples aneb Lesní bál propukl v kulturním domě
6.února. Celý bál provoněly lesní kytičky, přispěchala snad
všechna lesní zvířátka a nemohly chybět ani lesní víly. A kdo
přišel nakonec? Rumcajs  z lesa Řáholec. Všichni tančili a
veselili se na lesním paloučku. Nechyběl ani lesní poklad
v podobě bohaté tomboly. To bylo jásotu a vřískotu! Svoji
obratnost si mohli všichni vyzkoušet u dvou lesních soutěží.
Po třech hodinách ale padla na všechna lesní zvířátka únava.
Byl čas rozloučit se a popřát si na shledanou v příštím roce.

Elena Jankovičová

DISCOPLES

Nejvyšší návštěvnosti se již tradičně
těšil Discoples pořádaný místními
fotbalisty. Na své si na něm totiž
přijdou i ti, kteří neholdují dechovce
a proto se kulturním domem rozléhal
především hlahol mládeže z Hlohovce
a širokého okolí.

Letos se dokonce dostavili i trans−
vestité se svou show, kterou ve dvou
předcházejících ročnících vždy na po−
slední chvíli odřekli.

Už třetím rokem zahrála návštěv−
níkům, jichž letos přišlo 345, skupina
Kombet.

P L E S O V Á   S E Z Ó N A

Ve škole se plesalo

Polonéza školního plesu

Návštěvníci lesního bálu

23. února 2008
se sál kulturního
domu rozehrál
uměním hned
tří dechových
kapel.

Dechová hud−
ba Večerka totiž na
svůj Muzikantský
ples pozvala Edel−
hofmuzikanten ze
sousedního Rakou−
ska a Dunajskou
kapelu z Bratislavy.

Zahraniční muzikanti neobvyklým střídáním tempa trochu pletli nohy
místním tanečníkům. Také vyhlašování tomboly muselo kvůli rakouským
návštěvníkům proběhnout dvojjazyčně. Plesu se jako čestní hosté zúčastnili
i starostové sousedních obcí a zástupci Krajského úřadu.                    − IG −
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Děkujeme vám!
V sobotu 5. ledna se v Hlohovci stejně jako v dalších obcích

naší republiky konal již osmý ročník Tříkrálové sbírky. Česká
biskupská konference pověřila její organizací Charitu České
republiky. Letošní výtěžek sbírky bude rozdělen takto: 65%
konkrétní projekty farních a oblastních charit, 10% humanitární
pomoc u nás i v zahraničí, 15% podpora činností diecézních
charit,  5%  činnost sekretariátu a režie sbírky.

Více informací o projektech dosud podpořených z pro−
středků Tříkrálové sbírky naleznete na www.dchbrnocaritas.cz.

Letošní sbírky v Hlohovci se zúčastnil i ředitel oblastní
charity Břeclav Josef Gajdoš se svými pracovníky a byli velmi
mile překvapeni jejím průběhem a výsledkem. Prokřehlí
koledníci, kteří s sebou ve tři hodiny odpoledne do základní
školy přinesli v pokladničkách celkem 37 650,− Kč, se dočkali
horkých párečků a čaje.

Za všechny potřebné děkujeme organizátorům sbírky a všem,
kteří přispěli.

Lékařské služby první pomoci (LSPP)
a lékárenské pohotovostní služby

v okrese Břeclav pro rok 2008
Břeclav pro dospělé, pro děti, stomatologická:

Nemocnice Břeclav, p.o. (LSPP pro děti),
tel.: 519 315 111
Poliklinika Břeclav, s.r.o. (LSPP pro dospělé),
tel.:  519 303 202
Poliklinika Břeclav, s.r.o. (stomatologická LSPP),
tel: 519 303 213

Hustopeče pro dospělé:  Městská nemocnice Hustopeče, p.o.,
tel: 519 407 310

Mikulov pro dospělé: (zabezpečuje Dům zdraví Mikulov)
tel.: 519 510 824

Kulturní dům poskytl zázemí filmovému štábu
Ve dnech 3. a 4. března se hlohovecký kulturní dům

proměnil v maskérnu a kostymérnu. Ve Valticích a Lednici
se totiž natáčely scény k novému filmu Nedodržený slib,
který bude pojednávat o postavení Židů ve Slovenském
štátě. Ze známých herců jste mohli potkat Ondřeje
Vetchého, který ve filmu hraje otce početné židovské
rodiny. Profesionální maskéři si pobyt v našem kulturním
domě velmi pochvalovali díky příjemnému prostředí a
výbornému osvětlení.

V prvním březnovém víkendu se Hlohovcem, stejně
jako celou střední a severní Evropou přehnala vichřice
Emma. Kromě několika spadlých stromů a výpadků
dodávek elektrické energie, jejichž oprava trvala téměř
dva dny, naštěstí nenapáchala větší škody.

K a m   z a j í t ?
• Ve dnech 12. a 13. dubna proběhne v kulturním domě a jeho okolí okresní

výstava loveckých trofejí a svod loveckých psů, které tu uspořádá Okresní
myslivecký svaz ve spolupráci s místním mysliveckým sdružením Hlohovec.

• 19. dubna se opět na fotbalovém hřišti TJ Sokol Hlohovec koná kvalifikační
závod na Mistrovství MSKS a Mistrovství světa WUSV 2008. Soutěže se
zúčastní třicet závodníků z celé České republiky.  Tato podívaná bude jistě
zajímavá i pro nečleny kynologických klubů.

• 1. – 20. dubna proběhne v turistickém informačním centru ve Valticích
výstava Biosférická rezervace Dolní Morava.

• 9. května. pořádá MŠ Hlohovec ve školní jídelně besídku ke Dni matek.
• 9. a 10. května proběhnou ve Valticích Vinné trhy.
• 17. 5. vás hlohovecká chasa zve na májové hodky. Předcházející den se můžete

zúčastnit předhodkovního zpívání se stavbou máje.
• 26. června pořádá ZŠ a MŠ Hlohovec v kulturním domě školní akademii.
• 28. června pořádá TJ Sokol Hlohovec Benátskou noc.

•  K R Á T C E  ••  K R Á T C E  ••  K R Á T C E  ••  K R Á T C E  ••  K R Á T C E  •
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Pohádkový zápis do 1. třídy
Každým rokem na přelomu ledna a února probíhají ve všech

základních školách zápisy do 1. tříd pro nový školní rok. Jedná se o
velkou událost jak pro školy samotné, tak zejména pro budoucí
prvňáčky a jejich rodiče. Letošní zápis se týkal dětí narozených v době
od 1.9.2001 do 31.8.2002 a v naší škole proběhl ve čtvrtek 6. února.
Byl opět pohádkový, tentokrát v duchu lesní pohádky O budce, protože
celý školní rok je provázen tématem Rok s přírodou. Pečlivě jsme se
na něj připravili a netrpělivě očekávali příchod hlavních aktérů zápisu –
předškoláků. Není divu, vždyť na počtu žáků závisí celkový rozpočet
školy i její budoucnost, proto si vážíme každého nového žáčka, který
v září poprvé usedne do školní lavice právě v naší venkovské
malotřídce.

V průběhu zápisu se děti nejdříve představily všem paním učitelkám
na pohádkových stanovištích a poté postupně plnily různé úkoly, aby
ukázaly, co všechno umí: povyprávět pohádku O budce, spočítat a
seřadit zvířátka v lese, rozeznat barvy, dokreslit obrázky, zarecitovat
básničku či zazpívat a zatancovat si spolu se zvířátky. U toho všeho
se dokázaly hezky usmívat a musím říct, že se vůbec nestyděly. Na
konci zápisu, kdy jsme se zas všichni sešli u malého občerstvení, se
budoucí prvňáčci shodli na tom, že zápis pro ně byla hračka a už se
těší do školy na opravdové učení. Jejich spokojenost je pro nás dobrým
znamením a nadějí, že budou do naší školy chodit rádi.

Nový školní rok 2008/2009 začíná až 1. září. Do té doby zbývá
ještě dost času na bezstarostné hraní, ale také na systematickou
průpravu samostatnosti, pozornosti, soustředění, trpělivosti při různých
činnostech i umění naslouchat druhým. Tomu všemu se děti učí v
předškolní třídě mateřské školy prostřednictvím různých her a aktivit.
Základní a mateřská škola v naší obci, které jsou sloučeny v jeden
subjekt, velice úzce spolupracují. Samozřejmostí jsou návštěvy
předškolních dětí ve škole v 1. třídě, kde prvňáci ukazují svým
kamarádům, co všechno už umí a zapojují i předškoláky do učení.
Prostředí základní školy pro ně pak není tak cizí a u zápisu si počínají
s větší jistotou.

Nově zapsaných žáků není příliš mnoho, pouze devět, přesto
však je to více, než bylo původně narozených hlohoveckých dětí.

Co nového v mateřské škole ve školním roce 2007/08

Z e   š k o l y   a   š k o l i č k y

Obyvatelstvo naší obce se totiž postupně proměňuje. Do opuštěných
domů se stěhují noví majitelé a s nimi také jejich děti, které se pak hlásí
do místní mateřské i základní školy. A nechybí ani děti jiných národností,
v současné době evidujeme kromě české národnosti také německou
a moldavskou. Výhodou raného dětského věku je velice rychlá přizpů−
sobivost a učenlivost novému jazyku, proto se tyto děti snadno začlení
mezi své vrstevníky a nemají problémy s výukou. Díky nim se naše
škola stává skutečným multikulturním prostředím, ve kterém se žáci
učí všem důležitým kompetencím, potřebným pro jejich život.

Rodičům nově zapsaných žáků děkujeme za důvěru, kterou nám
prokazují tím, že zapsali své dítě do naší školy. My jim nabízíme klidné,
téměř rodinné a vstřícné prostředí s hezkými mezilidskými vztahy a
výuku s využitím nejmodernějších učebních pomůcek. Vynasnažíme
se tuto důvěru nezklamat.

Pro školní rok 2008/2009 byli zapsáni tito žáci: Daniel Bolboceanu,
Adéla Drobiličová, Nelly Garčicová, David Kobliha, Filip Kupča,
Tomáš Kurka, Vanessa Machalová, Adéla Misařová, Martin
Snopek.        Mgr. Hana Sítková, ředitelka školy

I když jsme nový školní rok 2007/08
zahájili stejně slavnostně jako předchozí
roky, moc důvodů k radosti nemáme. Dětí
se v Hlohovci narodí každým rokem méně,
a proto z kdysi trojtřídní MŠ, kterou navště−
vovalo až 80 dětí, se dnes stala jednotřídka
s 28 dětmi, z nichž je pouze 8 budoucích
prvňáčků.

Tyto neveselé skutečnosti se však ani
v nejmenším nedotýkají našich dětí, které
mají v budově o to větší pohodlí. Z bývalé
lehárny bylo totiž možné zřídit prostornou
tělocvičnu, ve které děti velmi rády dovádí.
Mohou zde denně využívat tělovýchovného
nářadí – jako např. trampolíny, žíněnky,
skákací míče, minibasketbal, průlezky atd.
a nehrozí zde  nebezpečí poranění o nábytek,
jako tomu bylo ve třídách s menším pro−

storem. Lehárna je stabilně umístěna
v bývalé třídě „Berušek“.

Pravidelný školní režim, v němž jsou
plněny cíle ŠVP, jsme si zpestřili před−
plaveckým výcvikem, který jsme absolvovali
v měsíci září a říjnu společně s žáky ZŠ.
Všichni naši „plaváčci“ byli od první lekce
instruktorkou chváleni, a to jak za chování
tak i za odvahu a dovednosti, které ve vodě
zvládli i ti nejmenší.Také všichni dostali
vysvědčení s jedničkou!

V dnešní době velmi žádaný a atraktivní
je kroužek angličtiny, který v MŠ vede
p.učitelka  Andrea Kurková. Děti jsou nad−
šeny ze své první učebnice a školkou se každé
středeční odpoledne ozývá ono charakte−
ristické „helou“ při setkání a loučení s paní
učitelkou.

Nezapomínáme ani na spolupráci s ro−
diči, což je také jeden bod našeho ŠVP.
Dne 19. 9. jsme je pozvali do MŠ na dýňování
a výsledek této akce jste mohli zhlédnout
před budovou MŠ v následujících dnech.
Někteří „dýňoví strašáci“ byli vskutku
originální.

 Marie Baránková, Marie Grandičová
učitelky MŠ Hlohovec

Poznámka redakce:  Tento článek
nebyl kvůli  organizační chybě (ne kvůli
nedostatku prostoru) uveřejněn v před−
vánočním čísle Našej dědiny. Od té doby
učitelky MŠ  zorganizovaly další krásné akce
pro děti a jejich rodiče. Všem zaměst−
nankyním Mateřské školy se za chybu
omlouváme a přejeme jim mnoho radosti z
jejich malých svěřenců.

–IG−

D á r e k   d ě t e m   o d   P e t r k l í č e
Jen pár stránek v kalendáři otočíme a na DEN DĚTÍ narazíme.

A proto nám v Petrklíči už dnes další akce klíčí.
Velký dárek pro děti se chystá, sobota 31.května už je jistá,.
Všechny děti na oslavu zveme, společně si to pěkně užijeme.

Kouzelník nám své čáry představí, klauni a  šašci nás vesele pobaví.
Skákací hrad nafoukneme, super srandu na něm zažijeme.

A to zdaleka všechno není, ale necháme si i nějaké překvapení.
Děravější hlavičky, uchopí teď tužtičky

a zapíší do notesu, tuhle jednu krátkou větu.

A tak ještě nakonec, zveme Vás všechny už dnes!!!
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SPOLEČENSKÁ RUBRIKA

Blahopřejeme  Vítáme mezi námi

Opustili naše řady

Leden
Drobiličová Rosalie Dědina 48 82 let
Garčicová Kateřina Hlavní 174 60 let
Havelková Anna Na kopci 111 85 let
Klimovičová Jarmila Lednická 465 50 let
Kohoutová Marie U sadů 100 60 let
Machálková Marie Dědina 273 81 let
Pekárková Anežka Hlavní 126 90 let
Šenková Terezie Ke kostelu 179 81 let
Vlková Anežka Hlavní 289 80 let
Vlková Marie Dědina 35 60 let

Únor
Čapka Alfred Ke kostelu 220 87 let
Drábek Miloslav Hlavní 330 50 let
Keszöczeová Marie Krátká 453 50 let
Odstrčilíková Anežka Lípová 237 82 let
Orlický Jarolím Na kopci 68 50 let
Poláková Milada Hlavní 189 80 let
Prajková Růžena Dědina 201 84 let
Radkovičová Věra Lednická 470 50 let
Schmidt Zdeněk Lípová 272 60 let
Štěpánková Ludmila Dědina 42 80 let
Trubačová Marie U sadů 411 60 let

Březen
Bartošík Ludvík Dědina 51 70 let
Baránková Marie U sadů 387 84 let
Bartolčicová Marie Hlavní 157 82 let
Drobiličová Růžena Chalupky 240 86 let
Fabičovic Josef Dědina 290 50 let
Šlichtová Anna Dědina 439 50 let

Ve společenské rubrice blahopřejeme občanům
slavícím tzv. kulatá životní jubilea, a to 50, 60, 70, 80
a všem starším. Jménem všech našich spoluobčanů
si dovolujeme blahopřát všem jubilantům, kteří svá
životní jubilea oslavili v lednu, únoru a březnu letošního
roku.

Společenskou rubriku připravuje Veronika Drobiličová

 S ň a t k y

Dne 5. ledna 2008 se manželům Ivě a Janovi Sítkovým
(Dědina 261) narodila dcera Kateřina.
Dne 7. ledna 2008 se manželům Marii a Pavlu Drobiličovým
(U sadů 100) narodil syn Petr.
Dne 8. ledna 2008 se manželům Evě a Karlu Tučkovým
(Chalupky 98) narodila dcera Kateřina.
Dne 28. ledna 2008 se manželům Martině a Romanu
Zoubkovým (Hlavní 213) narodil syn Samuel.
Dne 6. února 2008 se Evě Práškové a Václavu Michnovi
(Lípová 286) narodil syn Václav.
Dne 8. února 2008 se manželům Ladislavě a Petru Filovým
(Šulaperk 185) narodila dcera Beáta.
Dne 10. března 2008 se Drahomíře Kašníkové (U rybárny
175) narodil syn Michal.
Dne 18. března 2008 se manželům Lence a Milanovi
Grbavčicovým (Dolní konec 481) narodila dcera Lucie.

Rodičům gratulujeme a dětem přejeme v životě hodně zdraví
a štěstí.

Dne 22. prosince 2007 zemřel ve věku 62 let pan Josef Škoda
(U sadů 181).
Dne 15. ledna 2008 zemřel ve věku 54 let pan Lubomír
Ondráček ( U rybárny 352 ).
Dne 18. ledna 2008 zemřela po dlouhé nemoci ve věku
nedožitých 82 let paní Žofie Kurialová ( U sadů 350 ).
Dne 21. ledna 2008 zemřela ve věku 91 let paní Lenka
Balšínková ( Šulaperk 192 ).
Dne 17. února 2008 zemřela ve věku 88 let paní Antonie Slunská
( Ke kostelu 225).
Dne 29. února 2008 zemřel ve věku 54 let pan Milan Klimovič
(Lednická 465).

Všem pozůstalým vyjadřujeme upřímnou soustrast.

Dne 15. prosince 2007 uzavřeli v Břeclavi
sňatek  Monika Orlická (Dědina 21) a
Marek Kurka (Charvatská Nová Ves).
Dne 23. února 2008 uzavřeli sňatek Tomáš
Drobilič (Lípová 298) a Ludmila Sítková
(Charvatská Nová Ves).

Přejeme šťastný společný život.

Zaváté vinohrady
Nedávno byla vydána kniha paní Marty Ludvíkové Zaváté

vinohrady, která pojednává i o naší obci. Knížka je volným
pokračováním již dříve vydané publikace „Když rozkvetou
vinohrady“. Vydání této knihy podpořila i naše obec
příspěvkem tři tisíce korun.

V lednu letošního

roku popřála

starostka obce

k devadesátým

narozeninám paní

Anežce Pekárkové

(Hlavní 126).
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S P O R T

Přinášíme rozhovor s předsedou TJ Sokol Hlohovec
Antonínem Koryčánkem.

Proč prochází závlahový systém na našem hřišti tak rozsáhlou
rekonstrukcí a co bude jeho součástí?

Závlahový systém prochází rekonstrukcí proto, aby se
zkvalitnila, zrychlila a zefektivnila zálivka hřiště. Vybudování
nového systému bylo nutné provést také z důvodu plánovaného
letnění Hlohoveckého rybníka v tomto roce. Součástí systému
bude studna, dvě cisterny a samotný závlahový systém
zabudovaný v hřišti.

Jaké práce je ještě potřeba vykonat?
Čeká nás ještě umístění a připojení cisteren,  instalace

čerpadel a samotný zkušební provoz.

Kdo financuje tuto investiční akci a komu bude nový majetek
patřit?

Na financování této investice byly sdruženy prostředky
ze tří zdrojů. Samotná TJ Sokol Hlohovec poskytla na
vybudování systému 30 000 Kč. Ministerstvo financí  poskytlo
350 tisíc korun a  Obec Hlohovec, do jejíhož vlastnictví po deseti
letech celý systém přejde, zatím investovala 206 tisíc a z
letošního rozpočtu bude uvolněno až dalších sto tisíc korun.
Podle našeho odhadu by však na dokončení akce mělo stačit
třicet tisíc.

Členové TJ Sokol Hlohovec se v neděli 6.1. sešli na své výroční schůzi. Kromě
zhodnocení uplynulé sezóny proběhla také volba nového výboru  a byl projednán
plán činnosti na rok 2008. V plánu jsou mimo účast v soutěži a tréninků tradiční akce
pořádané fotbalisty pro veřejnost, údržba a budování areálu v rámci brigádnických
hodin.

Nový výbor bude pracovat ve složení: Leoš Pekárek, Jan Drobilič (Kočík), Jan
Drobilič (Šeďa), Antonín Koryčánek, Stanislav Koryčánek, Martin Křen, Milan
Doleček, Pavel Radkovič, Zdeněk Garčic, František Radkovič, Miloš Fabičovic, Pavel
Vymyslický,  Karel Vlašic.

Nejlepším mužstvem roku 2007 bylo vyhlášeno družstvo žáků.
V posledním loňském čísle Našej dědiny byla zveřejněna anketa o nejlepšího

hráče A−mužstva. Jedním z bodů programu výroční schůze bylo také vyhodnocení
této ankety. Celkové pořadí bylo určeno z výsledků hlasování veřejnosti a z hlasování
hráčů. Výsledky hlasování:

Pořadí       Jméno Veřejnost Hráči Celkem

1 Kozubík Lukáš 10 71 81
2 Šuderla Kamil 4 61 65
3 Pekárek Leoš 26 24 50
4 Tuček Jindřich 9 38 47
5 Jankovič Libor 18 19 37
6 Drobilič Jan 16 19 35
6 Gremmel Jakub 7 28 35
8 Koryčánek Antonín 2 22 24
9 Pekar Josef 5 7 12
10 Pazdera David 2 9 11

A. Koryčánek (předseda TJ Sokol Hlohovec)

Kdo provádí rekonstrukční práce?
Závlahový systém instalovala firma 3K TRADE s.r.o.,

osmdesát metrů hlubokou studnu vyvrtala firma HydroGeo s.r.o.
Brno a na propojení cisteren a uvedení závlah do chodu firmu
hledáme. Část práce – úpravu povrchu hřiště po výkopových
pracích – provedli zaměstnanci úřadu a fotbalisté.

Jakou životnost bude nový závlahový systém mít a kdo se
bude starat o jeho provoz?

V Březí funguje tento typ závlahy bezmála osm let, v Lednici
šest let a je běžný i v dalších obcích. Doufáme tedy, že životnost
systému je dlouhá.

Jedná se o automatický systém, který se kvůli odparu vody
spouští brzy ráno, nebo navečer. Budou proškoleni dva
pracovníci – jeden zaměstnanec obce a  jeden z řad sportovců
− kteří budou za chod systému zodpovídat.

Jaké další nejbližší plány máte ve sportovním areálu?
Jelikož stále hledáme nové zdroje příjmů, chceme v letošním

roce požádat o dotaci na vybudování chatek a sociálního
zařízení a poskytnout tak možnost levného ubytování ve
sportovním areálu. Letnění rybníka chceme využít na
rekonstrukci podesty pod čerpadly. Nyní v rámci brigádnických
hodin umisťujeme novou ochrannou síť u dolního hřiště, která
bude oproti minulé rozšířena tak, aby chránila dětské hřiště.
Kvůli bezpečnosti plánujeme v nejbližší době přesun vchodu
do sportovního areálu směrem z ulice U sadů.

Z e l e n á   j e   t r á v a

Výroční schůze
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Budeme zdravější
Od ledna letošního roku probíhá v tělo−

cvičně základní školy cvičení pro ženy, které
vede cvičitelka z Lednice Katka Smetanová.
Hned při první hodině praskala tělocvična ve
švech, neboť se do ní nasoukalo neuvěřitel−
ných 36 žen. Kvůli nečekaně velkému zájmu
proto probíhá cvičení dvakrát týdně, a to vždy
v úterý a ve středu od 18 hodin. V obou dnech
je tělocvična plně obsazená a nezbývá než
doufat, že hlohoveckým ženám jejich vůle
udělat něco pro své zdraví vydrží co nejdéle.

Hodiny tenisu
Stejně jako v předchozích letech zorga−

nizujeme na kurtu v areálu Sokolu Hlohovec
hodiny tenisu pro zájemce z řad dětí i dospě−
lých. Ve druhé polovině dubna proto bude
svolána informativní schůzka, na které si
můžete hodiny s trenérem domluvit. Kromě
šesti lekcí pro děti, které budou rozděleny
do dvojic až čtveřic podle výkonnosti, si
můžete dohodnout i termíny individuálních
hodin. V rámci tohoto kurzu poskytuje TJ Sokol
pronájem kurtu pro děti zdarma, rodiče zaplatí
pouze trenéra (240 Kč/h, tato částka se dělí
počtem účastníků hodiny).

O přesném termínu schůzky vás budeme
informovat rozhlasem a plakáty. −IG−

POZVÁNKA
Ve čtvrtek 24. dubna proběhne na

našem hřišti a na hřišti Moravanu Lednice
finálový turnaj žáků „O pohár předsedů
JmFKS a KFS Vysočina“ a o „Pohár
DANONE“.

Turnaje se zúčastní dvanáct žákovských
výběrů z různých okresů.

Srdečně vás zveme k podpoře našich
malých fotbalistů.

Hřiště s umělým povrchem v areálu TJ Sokol Hlohovec si můžete
pronajmout za následující ceny:

člen TJ Sokol Hlohovec − dospělý  50 Kč/h
dítě 25 Kč/h

nečlen TJ Sokol Hlohovec − dospělý 100 Kč/h
dítě 50 Kč/h

Správcem hřiště je pan Zdeněk Garčic (telefon 721 961 185).
Hřiště se dá použít na malý fotbal, tenis, nohejbal, volejbal a další.

Neděle    23. 3. 15.00 Hlohovec − Vacenovice
Sobota 29. 3. 15.00 Rajhrad − Hlohovec
Neděle 6. 4. 15.30 Hlohovec − Bavory
Sobota 12. 4. 15.30 Slavkov − Hlohovec
Neděle 20. 4. 16.00 Hlohovec − Šlapanice
Neděle 27. 4. 16.00 Lanžhot − Hlohovec
Neděle 4. 5. 16.30 Hlohovec − Šardice „B“
Neděle 11. 5. 16.30 Kostice − Hlohovec
Neděle 18. 5. 16.30 Hlohovec − Rohatec
Sobota 24. 5. 16.30 V. Pavlovice − Hlohovec
Neděle 1. 6. 16.30 Tvrdonice − Hlohovec
Neděle 8. 6. 16.30 Hlohovec − Bučovice
Neděle 15. 6. 16.30 Dubňany − Hlohovec

Zvěřinové speciality
Na přelomu února a ledna se v kulturním domě

uskutečnily tradiční „Sokolské speciality“. Kolektiv
kuchařů vedený Františkem Garčicem připravil všem
návštěvníkům opět nebývalý gurmánský zážitek. Ti, kteří
přišli, a bylo jich nejvíc za celou éru trvání této akce, nelito−
vali. Rukama číšníků prošlo na 890 hlavních jídel a vrchní
číšník pan Miloš Fabičovic skasíroval celkem 175 200,− Kč.
Po odečtení všech nákladů tak do pokladny TJ Sokol
Hlohovec přibylo 58 tisíc korun.

Výbor tělovýchovné jednoty tímto děkuje všem, kteří
svou návštěvou přispěli na činnost naší organizaci.

Antonín Koryčánek

Pronájem víceúčelového hřiště

Rozlosování zápasů A−mužstva
pro jaro 2008


